
Saša Bursać 

Pitanje postavljeno Upravi za indirektno oporezivanje BiH i Vijeću ministara BiH -  „Zašto se 

na PDV broj mora čekati u prosjeku po 15 dana? Može li se ubrzati procedura njegovog 

izdavanja?“ 
 


